Сопровождение к десятинам:                               09.07.25.  Sunday 12:00 P.М 
An accompaniment to tithes:

Освяти Мне каждого первенца, разверзающего всякие ложесна между сынами Израилевыми, от человека до скота: Мои они (Исх.13:2).

Consecrate to Me all the firstborn, whatever opens the womb among the children of Israel, both of man and beast; it is Mine. (Exodus 13:2).

[bookmark: _Hlk207910844]Всё первое в народе Израильском, начиная от человека и до скота, а также первый сноп и первое приношение плода всякого фруктового дерева, включая первый плод винограда – являлось святыней Господней, которая приравнивалась к приношениям десятин.

Everything that was first in the people of Israel, from man to livestock, as well as the first sheaf and the first offering of the fruit of every fruit tree, including the first grape – was holy unto the Lord, considered equivalent to the offerings of tithes.

Всякий раз, когда мы отделяем святыню от нашего дома, в предмете десятин и приношений, которые находятся в нашем распоряжении, но являются собственностью Бога, 

Each time we separate what is holy from our house, in the subject of tithes and offerings, which are found in our control but are God’s property,

Мы возносимся своим рогом, над рогом демонического князя мамоны, который ранее в лице царствующего греха, господствовал над нашим телом.

We raise our horn over the demonic horn of prince mammon, who previously in the face of reigning sin ruled over our body.



2

